

ရခိုင်ပြည်နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် လွန်စွာအရေးပါတဲ့ ကျောက်ဖြူအထူးစီးပွားရေးဇုန်ကို အဘက်ဘက်ကလေ့လာသုံးသပ်ပြီး စံချိန်စံနှုန်းမီဆက်လက်အကောင်အထည်ဖော်ရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်က (၄၂) ကြိမ်မြောက် ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့အခမ်းအနားသို့ ပေးပို့သည့်သဝဏ်လွှာ

(၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၁၅ ရက်)

ချစ်ကြည်လေးစားအပ်ပါသော ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုမောင်နှမများ ခင်ဗျား-

(၄၂)ကြိမ်မြောက် ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့ဖြစ်သော ဤနေ့ထူးနေ့မြတ်အခါသမယတွင် ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း မှီတင်းနေထိုင်ကြသော တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုမောင်နှမ ပြည်ထောင်စုသားအားလုံး ကောင်းကျိုးချမ်းသာ မင်္ဂလာအပေါင်းနှင့် ပြည့်စုံကြပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလျက် နှုတ်ခွန်းဆက်သအပ်ပါတယ်။

၁၉၇၄ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လအခြေခံဥပဒေမှာ ရခိုင်ပြည်နယ်အဖြစ် ပြဋ္ဌာန်းပေးပြီးနောက် ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့ကို ရွေးချယ်သတ်မှတ်ရာမှာ ပထမအကြိမ် ရခိုင်ပြည်နယ် ပြည်သူ့ကောင်စီက ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအတည်ပြုရေးအတွက် ဆန္ဒခံယူပွဲ စတင်ကျင်းပတဲ့ ဒီဇင်ဘာလ ၁၅ ရက်နေ့ကို ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့အဖြစ် သတ်မှတ်ခဲ့ပြီး ၁၉၇၅ ခုနှစ်မှစ၍ နှစ်စဉ်ကျင်းပခဲ့သည်မှာ ယနေ့ဆိုလျှင် (၄၂) ကြိမ်မြောက် တိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်ပါတယ်။

ရခိုင်ပြည်နယ်ဟာ သဘာဝထိပ်တန်းအနေအထားအရ ရှည်လျားလှပသည့် ပင်လယ်ကမ်းရိုးတန်းဒေသကို ပိုင်ဆိုင်ထားပြီး အရှေ့ဘက်မှာ ရခိုင်ရိုးမတောင်တန်း၊ မြောက်ဘက်မှာ မြေဆီကြောကောင်းသည့် လယ်ယာမြေများ စတုရန်းမြေပုံပထဝီအနေအထားကြောင့် ဆန်၊ ရေ၊ စပါး၊ သား၊ ငါးနှင့် သဘာဝသယံဇာတပေါကြွယ်ဝတဲ့အပြင် အဖိုးတန်ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်ပေါများလှတဲ့ ပြည်နယ်တစ်ခုဖြစ်ပါတယ်။

ရခိုင်ပြည်နယ်မှာ ရခိုင်လူမျိုးနွယ်စုဝင်တိုင်းရင်းသား (၇)မျိုးအပြင် အခြားတိုင်းရင်းသားများလည်း ရှေးပဝေသဏီကတည်းက ချစ်ခင်ရင်းနှီးစွာ နေထိုင်လျက်ရှိကြပါတယ်။ ရခိုင်ပြည်နယ်မှာ မြတ်ပုဒ္ဓသာသနာ နေလို လိုလှထွန်းတောက်ခဲ့ပြီး ဗုဒ္ဓဘာသာဝင် ရခိုင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများအနေနဲ့လည်း မျိုးရိုးသီလကို အစဉ်အမြဲစောင့်ထိန်းခဲ့ကြပါတယ်။ အဲဒီလို အမျိုးသီလကို ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်နိုင်ခြင်းကိုလည်း ရခိုင်တိုင်းရင်းသားတို့က ဂုဏ်ယူတန်ဖိုးထားကြပါတယ်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁

သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ဆိုးကျိုးသက်ရောက်မှုများသည် ကမ္ဘာကြီး၏လုံခြုံရေးကို ခြိမ်းခြောက်နေ ထိခိုက်ဆုံးရှုံးမှုများ လျော့ပါးစေရေးအတွက် ထိရောက်စွာတုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ရေး နည်းလမ်းများပူးပေါင်းအဖြေရှာ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၄

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်ပွားမှုသည် အကြိမ်ရေပိုမိုများပြားလာပြီး ပိုမိုပြင်းထန်သည့် အဖျက်စွမ်းအားများဖြင့် ရိုက်ခတ်လာသည်ကို တွေ့မြင်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထိခိုက်ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုဟုဆိုရာတွင် မျက်မြင်ထင်ရှားဖြစ်စေသည့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များအပြင် သိသာထင်ရှားမှုမပြည့်စုံ ထိခိုက်ဆုံးရှုံးမှုများကိုလည်း တွေ့ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း အမျိုးသားသဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်နရီဖန်ထီးယူက ပြောကြားသည်။

ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီက နေပြည်တော် မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ဗင်းရှင်းဗဟိုဌာန - ၂ ၌ကျင်းပသည့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ် လျော့ပါးရေး လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရာတွင် ရာသီဥတုဖောက်ပြန်ပြောင်းလဲမှုနှင့် လိုက်လျောညီထွေရှိစေရေးတို့ကို ပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်ခြင်းဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ဒုတိယသမ္မတက ထိုသို့ပြောကြားခြင်းဖြစ်သည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယသမ္မတက ရာသီဥတုဖောက်ပြန်ပြောင်းလဲမှုအကျိုးဆက်များကြောင့်လည်းကောင်း၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် အဖျက်စွမ်းအားများကြောင့်လည်းကောင်း ရုပ်ပိုင်းနှင့် စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ထိခိုက်ဆုံးရှုံးမှုများ ရှိလာနိုင်ပါကြောင်း၊ ထို့အတူ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ၌ နိုင်ငံတကာအကူအညီပေးမှုများလည်း ရှိလာမည်

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁



ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်နရီဖန်ထီးယူ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်လျော့ပါးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် ရာသီဥတုဖောက်ပြန်ပြောင်းလဲမှုနှင့် လိုက်လျောညီထွေရှိစေရေးတို့ကို ပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်ခြင်းဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ၌ အမှာစကားပြောကြားစဉ် (သတင်းစဉ်)

ပေးချေလွယ်ကူ MPU

Tel: 09 421 182 017 | myanmarpaymentunion | www.myanmarpaymentunion.com

မရိုးသားသော ခြေလှမ်းတို့၏ အန္တရာယ်

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က ရခိုင်ပြည်နယ် အရေးကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ အာဆီယံနိုင်ငံများမှ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးများနှင့် တွေ့ဆုံမည်ဆိုသောသတင်းအပေါ် ကြိုဆိုအပ်ပါသည်။ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က အာဆီယံနိုင်ငံများကြား မိတ်ဆွေကောင်းတို့၏ ကျင့်ဝတ်နှင့်အညီ ဆောင်ရွက်လိုက်သော ခြေလှမ်းဖြစ်ပါသည်။ ရခိုင်ပြည်နယ်အရေးကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ လုပ်ကြံဖန်တီးထားသည့် ဓာတ်ပုံများကို အသုံးပြုလျက် နိုင်ငံတော်အပေါ် တိုက်ခိုက်နေခြင်းက နိုင်ငံတကာမျက်နှာစာတွင် အဖျက်အမှောင့်အင်အားစုတို့ ချိတ်ဆက်လှုံ့ဆော်နေခြင်းကို ထင်ထင်ရှားရှားဖော်ပြနေပါသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်အရေးကိစ္စသည် အသုံးအနှုန်းတစ်ခုနှင့် ဆက်စပ်ပတ်သက်နေပါသည်။ သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာနက မြန်မာနိုင်ငံ၏တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများတွင် ယင်းလူမျိုးပါဝင်မှုမရှိသည်ကို သမိုင်းပညာရှင်များ၏ သုတေသနပြုချက်များဖြင့် ထုတ်ပြန်မည်ဟုလည်း ကြားသိရပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ အစိုးရအဆက်ဆက်သည် တိုင်းပြည်တွင် နှစ်ပေါင်းများစွာအခြေချနေထိုင်ခဲ့သည့် နိုင်ငံခြားသားများကို ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့် ညီညွတ်ပါက နိုင်ငံသားဖြစ်ခွင့်ပြုမည်ဟု မူဝါဒချမှတ်ခဲ့သည်သာမက လက်တွေ့လည်း ကျင့်သုံးဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။ သို့သော် ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ ယင်းတို့၏ တောင်းဆိုချက်သည် မရိုးသားသော တောင်းဆိုချက်သာ ဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းတို့ကို အသိအမှတ်ပြုရန် တောင်းဆိုချက်သည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုတစ်ခုအဖြစ် အသိအမှတ်ပြုရန် တောင်းဆိုခြင်းသာ ဖြစ်ပါသည်။ တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစု တစ်ခုဆိုသည်နှင့်တစ်ပြိုင်တည်း အချုပ်အခြာအာဏာပိုင် နယ်မြေဆိုသည့် ကိစ္စကလည်း တစ်ပါတည်း ပူးတွဲပါလာမည်ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် နှစ်ပေါင်းများစွာအခြေချနေထိုင်ခဲ့သည့် အိန္ဒိယမျိုးနွယ်များနှင့် တရုတ်မျိုးနွယ်များသည် ၎င်းတို့အတွက် သီးခြားအမည်တစ်စုံတစ်ရာတောင်းဆိုခြင်းမျိုး လုံးဝမရှိပါ။ နိုင်ငံသားများအဖြစ် ကျန်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများနှင့် အေးအတူပူအမျှနေထိုင်ကြသည်သာ ဖြစ်ပါသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်၏ လူဦးရေသည် သုံးသန်းဝန်းကျင်သာရှိပါသည်။ သို့သော် တစ်ဖက်နိုင်ငံ၏ လူဦးရေသည် သန်း ၁၆၀ ကျော်ပါသည်။ နယ်နိမိတ်ထိစပ်လျက်ရှိသော နိုင်ငံတို့တွင်ဖြစ်လေ့ရှိသော သဘာဝအတိုင်း ၎င်းတို့ထဲမှ တချို့သည် နယ်စပ်မျဉ်း၏ တစ်ဖက်၌ရှိသော ရခိုင်ပြည်နယ်သို့ ကူးဝင်အခြေချနေထိုင်ကြပါသည်။ နိုင်ငံတော်၏ အစိုးရအဆက်ဆက်သည် ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် အခြေချနေထိုင်ခဲ့သူ ၎င်းတို့ကို ဥပဒေနှင့်အညီ နိုင်ငံသားဖြစ်ခွင့်ပြုခဲ့သော်လည်း ဥပဒေနှင့်ညီညွတ်ခြင်းမရှိဘဲ မညီညွတ်ဖြစ်စေ ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ ၎င်းတို့အားလုံးကိုနိုင်ငံသားအဖြစ် လက်ခံရန်မှာ ဖြစ်နိုင်မည်မဟုတ်ပါ။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ အကျိုးအကြောင်း ခိုင်လုံ၍ တရားမျှတသော ဤတွေးဆချက်အပေါ် နိုင်ငံတကာက အသိအမှတ်ပြုလက်ခံရန်လိုအပ်ပါသည်။

နိုင်ငံတော်သည် ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ ၎င်းဘာသာဝင်တို့၏ လူ့အခွင့်အရေးနှင့် နိုင်ငံသားဖြစ်ပိုင်ခွင့်တို့အပေါ် တစ်စုံတစ်ရာချိုးဖောက်ကျူးလွန်ခဲ့ခြင်းမရှိပါ။ နိုင်ငံတကာအသိုင်းအဝိုင်းအနေဖြင့် ရခိုင်ပြည်နယ်၏အရေးကိစ္စကို အမှန်တကယ် ပြေလည်စေလိုသော စိတ်စေတနာရှိပါက ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ဘာသာလူမျိုးမတူညီသောလူမှုအသိုင်းအဝိုင်းတို့ကြား ငြိမ်းချမ်းစွာ ယှဉ်တွဲနေထိုင်နိုင်ရေးနှင့် ရခိုင်ပြည်နယ်၏အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းတို့ ကျယ်ပြန့်အားကောင်းစေရေးတို့အတွက် ဝိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြရန် လိုအပ်ပါသည်။ သို့မှသာ ရခိုင်ပြည်နယ်၏ ငြိမ်းချမ်းမှုနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုတို့ကို ဖန်တီးပေးနိုင်မည် ဖြစ်ကြောင်း လေးစားစွာတင်ပြအပ်ပါသည်။ ။

ကော်မရှင်အနေဖြင့် လွှတ်တော်သို့ ဥပဒေပြုရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များတွင် အထောက်အကူပြုဆောင်ရွက်နေမှုများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အမြင်ချင်းဖလှယ်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၄
ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေးကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဆိုင်ရာ အီတလီနိုင်ငံသံအမတ်ကြီး H.E.Mr. Pier Giorgio Aliberti အား ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ၌ လက်ခံ တွေ့ဆုံသည်။



တွေ့ဆုံစဉ် နှစ်နိုင်ငံအကြား ရှိရင်းစွဲချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှု တိုးမြှင့်နိုင်ရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များ၊ ကော်မရှင်အနေဖြင့် လွှတ်တော်သို့ ဥပဒေပြုရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များတွင် အထောက်အကူပြုဆောင်ရွက်နေမှုများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ အမြင်ချင်းဖလှယ် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ် သုံးသပ်ရေးကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းနှင့် အီတလီနိုင်ငံသံအမတ်ကြီးတို့ ဆွေးနွေးစဉ်

ပင်လုံမြို့၌ ဆေးလိပ်ငွေကင်းစင် ရှမ်းပြည်နယ်တစ်ခွင် အစီအစဉ်ဖြင့် စက်ဘီးစီးပွဲကျင်းပ

လွိုင်လင် ဒီဇင်ဘာ ၁၄
ရှမ်းပြည်နယ် တောင်ပိုင်း အတွင်းရှိ မြို့နယ် ၁၃ မြို့နယ်မှ တန်ခိုးကြီးဘုရား၊ စေတီများနှင့် ရှေးဟောင်းသမိုင်းဝင် အမွေအနှစ်နေရာများ၊ နိုင်ငံခြားသားများ လာရောက်လည်ပတ်သည့် နေရာများ အားလုံးတွင် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် အရောက်၌ ဆေးလိပ်ငွေကင်းစင်နေရာများ ပေါ်ထွက်လာရေး ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းရန် လိုအပ်ချက်များဖြင့် (Smoke Free Shan State) ဆေးလိပ်ငွေကင်းစင် ရှမ်းပြည်တစ်ခွင် အစီအစဉ်ကို ဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် စက်ဘီးစီးပွဲပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ စက်ဘီးစီးပွဲတွင် လွိုင်လင်မြို့နယ်နှင့် ပင်လုံမြို့တို့မှ စက်ဘီးစီးအားကစားသမား ၅၇ ဦးတို့က ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက်တွင် ပင်လုံမြို့မှစပြီး ကြီးရေမှ လွိုင်လင်အားကစားကွင်းသို့ လည်း



ကောင်း၊ လွိုင်လင်အားကစားကွင်းမှ ပင်လုံပြည်ထောင်စုကျောက်တိုင်ဝင်းသို့ လည်းကောင်း အသွားအပြန် ၁၂ မိုင်ကို စုပေါင်းစက်ဘီးစီးပွဲ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မိုးလွင်ဦး (လွိုင်လင်)

ရွှေ၊ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် နိုင်ငံတကာသုံး ငွေကြေးပေါက်ဈေးနှုန်း ၁၄-၁၂-၂၀၁၆			
ရွှေဈေးနှုန်း(အောင်သဟာမိ)		နိုင်ငံတကာသုံး ငွေကြေးပေါက်ဈေး (ပဟိုဘက်)	
ရန်ကုန်	၁၆ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား	ကျပ် ၈၅၈၀၀၀
ရန်ကုန်	၁၅ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား	ကျပ် ၈၀၇၅၀၀
မန္တလေး	၁၆ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား	ကျပ် ၈၅၈၅၀၀
စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း(တစ်လီတာဈေး) ရန်ကုန်			
ဒီဇယ်	၆၅၀/၆၇၅	ကျပ်	
အောက်တိုန်း	၉၂	၆၅၀/၆၈၀	ကျပ်
အောက်တိုန်း	၉၅	၆၈၀/၇၂၀	ကျပ်
ပရိမီယံဒီဇယ်		၆၇၀/၆၉၀	ကျပ်
အမေရိကန်	တစ်ဒေါ်လာ		၁၃၂၀ . ၀
ဥရောပ	တစ်ယူရို		၁၃၉၀ . ၆
စင်ကာပူ	တစ်ဒေါ်လာ		၉၂၀ . ၉၈
ထိုင်း	တစ်ဘတ်		၃၆ . ၉၈
အိန္ဒိယ	တစ်ရူပီး		၁၉ . ၅၆
တရုတ်	တစ်ယွမ်		၁၉၁ . ၀၉
မလေးရှား	တစ်ရင်းဂစ်		၂၉၈ . ၄၁



မောင်တောမြို့အတွင်း အေးချမ်းတည်ငြိမ်စွာ လှုပ်ရှားသွားလာနေကြသည်ကို ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက်က တွေ့ရစဉ်

မောင်တောခရိုင်၌ ထုတ်ပြန်ထားသည့် ပုဒ်မ ၁၄၄ ကို ထပ်မံ၍ ပြင်ဆင်ထုတ်ပြန်ထား

မောင်တော ဒီဇင်ဘာ ၁၄

ရခိုင်ပြည်နယ် မောင်တောမြို့နယ်နှင့် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်အတွင်းရှိ အမှတ်(၁) နယ်ခြားစောင့်ရဲတပ်ဖွဲ့ (ကျိုးကန်းပြင်)၊ ငါးခုရနယ်မြေရုံး၊ ကိုးတန်ကောက်ရဲကင်း စခန်းတို့ကို အောက်တိုဘာ ၉ ရက်၊ ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက်နှင့် ၁၃ ရက်တို့က အကြမ်းဖက် စီးနင်းတိုက်ခိုက်မှုဖြစ်စဉ်များကြောင့် မောင်တောခရိုင်အတွင်း ဒေသပိုမိုတည်ငြိမ် အေးချမ်းရေးအတွက် အများပြည်သူနှင့်သက်ဆိုင်သည့်နေရာများ၌ ငါးဦး သို့မဟုတ် ငါးဦးထက်ပိုသော လူများစုဝေးခြင်းမပြုရန်နှင့် ည ၇ နာရီမှ နံနက် ၆ နာရီအထိ ညမထွက်ရအမိန့်ကို ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက်မှစ၍ နှစ်လပြည့်မြောက်သည့်နေ့အထိ ရာဇဝတ်ကျင့်ထုံးပုဒ်မ ၁၄၄ အရ ထပ်မံ၍ ပြင်ဆင်ထုတ်ပြန်ထားကြောင်း သိရသည်။

အောက်တိုဘာ ၉ ရက် တိုက်ခိုက်မှုဖြစ်စဉ်က ည ၁၁ နာရီမှ နံနက် ၄ နာရီအထိ နှင့် ပြဿနာဖြစ်ပွားပြီးနောက် ည ၆ နာရီမှ နံနက် ၆ နာရီအထိကို ညမထွက်ရအမိန့် အဖြစ် သတ်မှတ်ထားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ညမထွက်ရအမိန့်ကို ဖောက်ဖျက်ကျူးလွန်ပါက မြို့နယ်တရားရုံးသို့ တရားစွဲဆို တင်ပို့ပြီး ရာဇသတ်ကြီး ပုဒ်မ ၁၈၈ အရ တစ်ဦးလျှင် ငွေကျပ် ၂၀၀၀၀ စီ ဒဏ်ငွေ ကျခံရနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

ဇေယျာ(မိုင်ရာ)



စေတနာ့ဝန်ထမ်း လူထုကျန်းမာရေးလုပ်သားသင်တန်း ဖွင့်

စစ်တွေ ဒီဇင်ဘာ ၁၄

စစ်တွေမြို့နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနက ကြီးကြပ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်ခြေနီ အသင်း (MRCS) နှင့် Mercy ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုအဖွဲ့တို့၏ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သော စေတနာ့ဝန်ထမ်း လူထုကျန်းမာရေးလုပ်သား (အသစ်) သင်တန်းဖွင့်ပွဲကို စစ်တွေမြို့ရှိ ပြည်နယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန ခန်းမ၌ ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပရာ ရခိုင်ပြည်နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန ပြည်နယ် ဒုတိယဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာသီဟအောင် တက်ရောက်ပြီး အမှာစကားပြောကြားသည်။

ဖွင့်ပွဲတွင် မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ်အထူးစီမံချက် မန်နေဂျာ ဦးမောင်မောင်မြင့်က သင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ သင်တန်းသို့ စစ်တွေမြို့နယ်အတွင်းရှိ ရပ်ကွက်ကျေးရွာများမှ ဒေသခံများ တက်ရောက်မည်ဖြစ်ပြီး ၎င်းတို့ကို နှစ်နေရာခွဲ၍ မင်းဂံဒေသန္တရကျန်းမာရေးဌာနနှင့် ဒါးပိုင်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနတို့၌ သင်တန်းပို့ချသွားမည်ဖြစ်ပြီး သင်တန်း ကာလမှာ ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်မှ ဇန်နဝါရီ ၁၃ ရက်အထိ ကြာမြင့်မည်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါ စေတနာ့ဝန်ထမ်းကျန်းမာရေးလုပ်သားများသည် သင်တန်းတက်ရောက် ပြီးပါက အခြေခံကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများနှင့် လက်တွဲကာ စာရင်းကောက်ယူခြင်း လုပ်ငန်းများနှင့် ရောဂါကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် ပူးပေါင်းကူညီဆောင်ရွက် မည်ဖြစ်သည်။

သင်တန်းဖွင့်ပွဲသို့ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ စစ်တွေမြို့နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာကြည်ကြည်သာနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်းနှင့် Mercy အဖွဲ့မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ သင်တန်းသားများ တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။ (အပေါ်ပုံ)

သတင်း-ကိုကြီးစော
ဓာတ်ပုံ-ညေစော

မောင်တောဒေသ၌ လက်လုပ်မိုင်းများ တွေ့ရှိ

တွေ့ရှိရသည့် မိုင်းနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၄

လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက်ပိုင်းက မောင်တော မြို့နယ် မယင်းတောင်နှင့် မျောတောင် အကြား နယ်မြေရှင်းလင်းစဉ် မြေကြီး အတွင်း ဖြူးထားသော အသက်သွင်းပြီး ကားပင်စတင်ဖြင့် ပြုလုပ်ထားသည့် လက်လုပ်မိုင်း လေးလုံး၊ 3K 70 AHC ဘက်ထရီတစ်လုံးနှင့် ဆေးမျိုးစုံထည့် ထားသည့် ဆာလာအိတ်တစ်ထုပ်တို့ကို ဖော်ထုတ်သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ယာပုံ)

အလားတူ မောင်တောမြို့နယ် ကြက်ရိုးပြင်ကျေးရွာ အနီးပတ်ဝန်းကျင် ချုံအတွင်းဂုတ်ထားသော မိုင်းပြုလုပ်ရာ



တွင် အသုံးပြုမည့် ကားပင်စတင် ၁၀ လုံး၊ အသက်သွင်းပြီး မိုင်း နှစ်လုံးနှင့် သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ကားပင်စတင်ဖြင့် ပြုလုပ်ထားသည့် ပတ်တီးလီပ် ၁၃ ထုပ်တို့ကို ဖော်ထုတ် (သတင်းစဉ်)

မြန်မာနိုင်ငံစာပေထုတ်ဝေသူနှင့် ဖြန့်ချိသူများအသင်းက စုစည်းတင်ပြသော ဒီဇင်ဘာ ၅ ရက်မှ ၁၃ ရက်အထိ ထွက်ရှိသောစာအုပ်စာရင်း

စဉ်	စာရေးသူ	စာအုပ်	ဈေးနှုန်း	ထုတ်ဝေသည့်တိုက်	၂၅။	၂၆။	၂၇။	၂၈။	၂၉။	၃၀။	၃၁။	၃၂။	၃၃။	၃၄။	၃၅။	၃၆။	၃၇။	၃၈။	၃၉။	၄၀။																																																									
၁။	မိုးသျှန်း	ဖတ်လိုက်ကြစို့	၁၀၀၀	ရွှေပေစာအုပ်တိုက်	၂၅။	ကလောင်စုံ	၂၆။	ဖန်းမော်သိန်းဖေ	၂၇။	ကိုလေး(၇၄)	တကယ်လုပ်နိုင်တယ်	၂၈။	စာပေရိုးသွားစာပေ	၂၉။	ပဉ္စမစာပေ	၃၀။	စိတ်ကူးချီချီ	၃၁။	အံ့မောင်	၃၂။	သန်းလွင်(CEO)	၃၃။	နိုင်ပန်းသာ	၃၄။	ဦးကျော်လင်း	၃၅။	သက်အောင်	၃၆။	မလေး	၃၇။	ထွန်းမြင့်(မာန်အောင်)	၃၈။	နတ်ရွာမိုး	၃၉။	ကြည်ဝင်း	၄၀။	ဆရာဦးခန့်ကျော်	၄၁။	ကျော်စူးသစ်၊ ရှင်ငြိမ်းသာ၊ မိုးချွန်	၄၂။	ကိုးခါး(ကွမ်းခြံကုန်း)	၄၃။	ခွန်လှိုင်(မြန်မာပြန်)	၄၄။	ကာတွန်းစိစွာ	၄၅။	လှိုင်ထွန်းနိုင်	၄၆။	နတ်မောက်ထွန်းရှိန်	၄၇။	ရေခန်းဖန်စနစ်ရေချိုချို	၄၈။	ကိုးကန်သမိုင်းထဲကယန်မျိုးနွယ်	၄၉။	လမင်းသုံးဆင့်အိမ်	၅၀။	ဇင်အေးရီကန်စင်ကဗျာများ	၅၁။	ယဉ်ကျေးမှုမြို့တော်မှ မြန်မာ့ရိုးရာလုပ်ငန်း ဆယ်ပွင့်ပန်း	၅၂။	ရန်အောင်(၂)စာပေ	၅၃။	ယဉ်မျိုးစာပေ	၅၄။	အောင်မြင်စာပေ	၅၅။	ဝါးလည်စာပေ	၅၆။	ဝါးလည်စာပေ	၅၇။	ဝင်ရတနာစာစာပေ	၅၈။		၅၉။		၆၀။	

(ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်)

တိုက်ပွဲများပြင်းထန်လာမှုကြောင့် အလက်ပိုဗွို ကယ်ဆယ်ရေးနှောင့်နှေးကြန့်ကြာ

အလက်ပို ဒီဇင်ဘာ ၁၄

အလက်ပိုရှိ သူပုန်ကြီးစိုးရာဒေသများတွင် လေကြောင်းတိုက်ခိုက်မှုများနှင့် လက်နက်ကြီးပစ်ခတ်မှုများ ပြင်းထန်လာသောကြောင့် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တွင် ကယ်ဆယ်ရေးပြင်ဆင်မှုများ နှောင့်နှေးကြန့်ကြာမှုဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

အလက်ပိုစစ်ပွဲ၌ ဆီးရီးယားသမ္မတ ဘတ်ရှာအယ်လ်အာဆတ်၏ အဓိကကျောထောက်နောက်ခံ ကူညီပံ့ပိုးသူဖြစ်သည့် အီရန်သည် သူပုန်များ သိမ်းပိုက်ထားသည့် ဖော်ရာနှင့် ကက်ဖရာယာကျေးရွာများမှ ဒဏ်ရာရရှိထားသူ များကို အမြန်ဆုံးကယ်ဆယ်ရေးပြင်ဆင်မှုများ ပြုလုပ်ချင်ခဲ့သည်ဟု သူပုန်များနှင့် ကုလသမဂ္ဂသတင်းရင်းမြစ်များက ဖော်ပြသည်။

အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး လုပ်ဆောင်ထားသော်လည်း ဗုဒ္ဓဟူးနေ့နံနက်တွင် လေကြောင်းတိုက်ခိုက်မှုများ၊ အမြောက်ပစ်ခတ်မှုများနှင့် သေနတ်ပစ်ခတ်မှုများ ပြန်လည်စတင်လာခဲ့ပြီဖြစ်ရာ အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး ပျက်ပြယ်သွားဟန်ရှိကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ တပ်မတော်က ပြန်လည်သိမ်းပိုက်သည့် ဘူစတန်အယ်လ်ကွာ ဆာဒေသတွင် သူပုန်များ၏ လက်နက်ကြီးပစ်ခတ်မှုကြောင့် လူခြောက်ဦး သေဆုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အလက်ပိုအရှေ့ပိုင်းတွင် ပြည်သူများမှာ ဆီးရီးယားတပ်မတော်နှင့် မဟာမိတ် အဖွဲ့များ၏ ပစ်ခတ်မှုများကို ကြောက်ရွံ့သည့်အတွက် အထုပ်အပိုးများ ပြင်ဆင်ကာ ထွက်ပြေးလျက်ရှိသည်ဟုဆိုသည်။ ပြီးခဲ့သည့် ၂၄ နာရီအတွင်း သူပုန်ထိန်းချုပ်ရာဒေသများမှ အရပ်သား ၆၀၀၀ ကျော်နှင့် တိုက်ခိုက်ရေးသမား ၃၆၆ ဦး ထွက်ပြေးသွားခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း ရုရှားကာကွယ်ရေးအဖွဲ့က ပြောကြားခဲ့ သည်။ (ရိုက်တာ)



ဂျပန်နိုင်ငံအနောက်ဘက် ကမ်းရိုးတန်းအလွန်တွင် ငါးဖမ်းလှေတိမ်းမှောက်၍ကိုးဦးပျောက်ဆုံး



ပျောက်ဆုံးနေသူကိုးဦးကို ဂျပန်ကမ်းခြေစောင့်တပ်ဖွဲ့က ရှာဖွေနေစဉ်

တိုကျို ဒီဇင်ဘာ ၁၄

အလွန်တွင် ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက်က အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသားတစ်ဦးအပါအဝင် ဂျပန်နိုင်ငံ အနောက်ဘက်ကမ်းရိုးတန်း ငါးဖမ်းလှေတစ်စင်း တိမ်းမှောက်ခဲ့ရာ သင်္ဘောသားကိုးဦး ပျောက်ဆုံးနေ

ကြောင်း ဂျပန်နိုင်ငံ ကမ်းခြေစောင့်တပ် ဖွဲ့က ပြောသည်။

အဆိုပါ ငါးဖမ်းလှေသည် ဒေသ စံတော်ချိန် ဒီဇင်ဘာ နံနက် ၅ နာရီ မိနစ် ၂၀ တွင် အင်ဂျင်ချွတ်ယွင်းမှုကြောင့် ရိုမာနီရင်စု မာစွတ်အိမြို့အလွန်တွင် တိမ်းမှောက်ခဲ့ကြောင်း ပြည်တွင်းသတင်း မီဒီယာများက ဖော်ပြခဲ့သည်။

ငါးဖမ်းရေယာဉ် တိမ်းမှောက်မှု ကြောင့် ရေယာဉ်ပေါ်လိုက်ပါလာသည့် အသက် ၂၀ နှစ်အရွယ် အင်ဒိုနီးရှား နိုင်ငံသားတစ်ဦးအပါအဝင် စုစုပေါင်း သင်္ဘောသားကိုးဦး ပျောက်ဆုံးလျက် ရာ သင်္ဘောသားများအားရှာဖွေရန် ကင်း လှည့်သင်္ဘောနှင့် ရဟတ်ယာဉ်များကို ဂျပန်ကမ်းခြေစောင့်တပ်ဖွဲ့က စေလွှတ်ခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ (ဆင်ဟွာ)

အိုကီနာဝါကျွန်းအနီးတွင် အမေရိကန်ရဟတ်ယာဉ်တစ်စင်းပျက်ကျ

တိုကျို ဒီဇင်ဘာ ၁၄

ဂျပန်နိုင်ငံအခြေစိုက် အမေရိကန် MV-22 သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးရဟတ်ယာဉ် တစ်စင်းသည် ယမန်နေ့က အိုကီနာဝါ ကျွန်းအနီးတွင် အရေးပေါ်ဆင်းသက်ခဲ့ရ သော်လည်း လေယာဉ်ပေါ်ရှိ ဝန်ထမ်း ငါးဦးကို ကယ်ဆယ်နိုင်ခဲ့ကြောင်း ၎င်းတို့ ထံမှနှစ်ဦးမှာ ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း အင်န်အိတ်ချီကေသတင်းတစ်ရပ်တွင် ဖော်ပြခဲ့သည်။

အရေးပေါ် ဆင်းသက်ခဲ့မှုကြောင့် ရဟတ်ယာဉ်ကိုယ်ထည်ပိုင်းနှင့် ပန်ကာ ဒလက်တို့မှာ သီးခြားစီကွဲထွက်ခဲ့ကာ ဆိုးရွားစွာ ပျက်စီးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဂျပန်နိုင်ငံအခြေစိုက် စစ်ဓနအနေဖြင့် ဖြစ်ပွားခဲ့သော ကိစ္စရပ်အား စုံစမ်းစစ် ဆေးရန်နှင့် လုံခြုံရေးအာမခံမှုရရှိရန်အထိ ပျက်ကျခဲ့သည့် MV-22 ရဟတ် ယာဉ် အသုံးပြုခြင်းကို ရပ်နားထားရန်



ဂျပန်နိုင်ငံကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး တိုမိုမိ အီနာဒါက အမေရိကန်အား တောင်းဆို ခဲ့သည်။ ထို့ပြင် စုံစမ်းစစ်ဆေးဆောင်ရွက် မှုများတွင် ဂျပန်ဘက်မှပါဝင်ရန်လည်း ဆက်လက်တောင်းဆိုခဲ့သည်။

ယခုဖြစ်ပွားခဲ့သော MV-22 ရဟတ်ယာဉ် မတော်တဆမှုသည် ဂျပန် နိုင်ငံတွင် ပထမဦးဆုံးဖြစ်ပွားခဲ့သည့် ကိစ္စဖြစ်သော်လည်း အမေရိကန်နိုင်ငံ တွင် အကြိမ်များစွာ မတော်တဆမှု

ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဂျပန်နိုင်ငံ တွင်အဆိုပါ ရဟတ်ယာဉ်များ အခြေစိုက် ထားခြင်းကို ဂျပန်ပြည်သူလူထုက ကန့် ကွက်မှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။ (အင်န်အိတ်ချီကေ)

ရုရှားနှင့် ဆက်ဆံရေးတိုးတက်ရန် ထရန်မြော်လင့်

ဝါရှင်တန် ဒီဇင်ဘာ ၁၄

အမေရိကန်ရွေးကောက်ပွဲသမ္မတ ဒေါ်နယ်ထရန်က နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးခန့်အပ်ရန် ၎င်း၏ရွေးချယ်မှုသည် ရုရှားနှင့် ဆက်ဆံရေးကို တိုးတက်စေမည်ဟု မျှော်လင့်ကြောင်း၊ အိုင်အက်စ်အကြမ်းဖက်စစ်သွေးကြွများကို နှစ်နိုင်ငံ ပူးပေါင်းတိုက်ခိုက်နိုင်မည်ဟု မျှော်လင့်ကြောင်း ၎င်း၏ဆန္ဒကို ဖော်ပြခဲ့သည်။

နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနကို ဦးဆောင်ရန် ရက်စတယ်လာဆန်ကို အင်္ဂါနေ့က ရွေးချယ်ခဲ့ကြောင်း ထရန်က ပြောခဲ့သည်။

တယ်လာဆန်၏ ရုရှားနှင့် နီးကပ်စွာဆက်ဆံမှုအပေါ် ကွန်ဂရက်အနေဖြင့် စိုးရိမ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အမေရိကန်အနေဖြင့် ဆက်သွယ်မှုမလုပ်ခဲ့သည့် ကမ္ဘာ့ခေါင်းဆောင်အတော် များများသည် Tillerson ၏မိတ်ဆွေများဖြစ်သောကြောင့် Tillerson ကို ၎င်းအနေဖြင့် အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးအဖြစ် ခန့်အပ်ခဲ့ကြောင်း ထရန်က ပြောခဲ့သည်။

(အင်န်အိတ်ချီကေ)

H7N1 ပိုင်းရပ်စ်လူဦးစက်ခံရကြောင်းတွေ့ရှိ မကာအိုကျွန်းများရောင်းချမှုကို ပိတ်ပင်ထား

မကာအို ဒီဇင်ဘာ ၁၄

မကာအိုမြို့၌ ကြက်ငှက်တုပ်ကွေးပိုင်းရပ်စ် ပထမဆုံးအကြိမ် လူဦးစက်ခံရမှုဖြစ် ပွားသည်ကို တွေ့ရှိရပြီးနောက် ပိုင်းရပ်စ်ကူးစက်ခံရသူအသက် ၅၈ နှစ်အရွယ်ရှိ အဆိုပါ အမျိုးသားအား ဇနီးသည်နှင့်သီးခြားထားကာ ကြက်များလက်ကား ရောင်းချသည့် ဈေးကွက်တစ်ခုလုံးကို ပိုင်းရပ်စ်ပျံ့နှံ့မသွားစေရန် အရေးပေါ် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

လတ်တလောတွင် မကာအို၌ ကြက်သားပေါက်များရောင်းချမှုကို ပိတ်ပင် ထားပြီး လာမည့်သုံးရက်အထိတိုင်အောင် ပိတ်ပင်ထားမည်ဟုပြောသည်။ ထို့ပြင် ဈေးကွက်တစ်ခုလုံးရှိ ကြက်ကောင်ရေတစ်သောင်းကို သုတ်သင်ရင်းလင်း မည်ဖြစ်သည်ဟု သိရသည်။

ကြက်များမွေးမြူရောင်းချသော လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်နေသည့် အမျိုးသား တစ်ဦးသည် ၎င်းကိုင်တွယ်ထိတွေ့နေရသော ကြက်များမှ H7N1 တုပ်ကွေး ပိုင်းရပ်စ် တွေ့ရှိသည့် နမူနာပုံစံနှစ်ခုကို ရရှိခဲ့ပြီးနောက်တွင် ရောဂါရှာဖွေစစ် ဆေးမှုခံယူခဲ့သည်ဟု ဗုဒ္ဓဟူးနေ့နံနက်ခင်းက အရေးပေါ်ပြုလုပ်ခဲ့သည့် သတင်း စာရင်းလင်းပွဲတွင် မကာအိုကျွန်းမားရေးဗျူရိုယိုအဖွဲ့မှ ပြောကြားခဲ့ကြောင်း ဒေသ မီဒီယာက ဖော်ပြခဲ့သည်။

ကျန်းမာရေးအာဏာပိုင်များသည် ရောဂါကူးစက်ပြန့်ပွားမှုမရှိစေရေး စတင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ကူးစက်မှုဖြစ်ပွားရာနေရာတွင် ကျန်ရှိနေသည့် ကြက်ကောင် ရေတစ်သောင်းကို သုတ်သင်ရန်အသင့်ဖြစ်နေကြောင်း သိရသည်။ (ဆင်ဟွာ)

နမ့်စန်မြို့နယ် ပါလစ်ကျေးရွာ၌ နေအိမ်မီးလောင်မှုဖြစ်ပွား၍ သုံးဦးသေဆုံး

နမ့်စန် ဒီဇင်ဘာ ၁၃



တို့သုံးဦး အဆိုပါနေရာ၌ မီးလောင် လက်ထွန်းထွန်းစက်တစ်စီးနှင့် ဆိုင်ကယ် ကြောင်း သိရသည်။ သူရအောင်(ပြန်/ဆက်)

ရှမ်းပြည်နယ်တောင်ပိုင်း လွိုင်လင်ခရိုင် နမ့်စန်မြို့နယ် မက်မွန်မွန်ကျေးရွာအုပ်စု ပါလစ်ကျေးရွာ (မြို့နှင့် မိုင် ၂၀ ကျော် အကွာ) ၌ ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက် ည ၁၁ နာရီခန့်က ဒေါ်ပါနေ၏ (၁၂×၂၅) ပေ အကျယ်ရှိ ဝါးကြမ်းခင်း ထရုံကာ၊ သွပ်နှင့် အင်ဖက်များမီးထားသော နေအိမ် မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး ရွာသူရွာသားများက စုပေါင်းမီးငြိမ်းသတ်ခဲ့ရာ ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက် နံနက် ၁ နာရီ တွင် မီးငြိမ်းသွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဆိုလာပြားနှင့် အင်ဗာတာ ချိတ်ဆက်၍ ဘက်ထရီနှင့် ဖုန်းအားသွင်းရာ ဆိုလာမှ ရှေ့ဖြစ်ကာ စတင်လောင်ကျွမ်းခြင်းဖြစ်ပြီး မီးလောင်မှုကြောင့် ဒေါ်ပါနေ (၅၀ နှစ်)၊ သမီး မနန်းမေဖွေ (၁၃ နှစ်) နှင့် တူမ မနန်းမြစ်နီ (၁၂ နှစ်)

အဆိုပါဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကိုမိုး (ခ) စိုးမိုးနိုင်က ကျော်ဇင်ဌေးကို အရေးယူပေးပါရန် တိုင်တန်းသဖြင့် ပျဉ်းမနားမြို့မြေရခန်းက အမှုဖြင့် ကျော်ဇင်ဌေးကို လိုက်လံဖမ်းဆီးရာ ည ၉ နာရီ ၁၅ မိနစ်က ဖမ်းဆီးရမိပြီး အမှုဖြင့် စစ်ဆေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း မြို့မရဲစခန်းမှူး ဒုစိုင်းတင်ဌေးထံမှ သိရသည်။ ရဲရဲ(ပျဉ်းမနား)

ပျဉ်းမနားမြို့နယ်၌ လူသတ်မှုဖြစ်ပွား

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၄
ပျဉ်းမနားမြို့၊ ရွှေချိုရပ်ကွက် နယ်မြေ (၂) နေ ကိုမိုး(ခ)စိုးမိုးနိုင်၏ဖခင်ဖြစ်သူ မလှအေး(၃၆ နှစ်) မှာ ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက် ညနေ ၆ နာရီခန့်က ထိုးသွင်းဒဏ်ရာများရရှိပြီး နေအိမ်အောက်ထပ် အိပ်ခန်းအတွင်း၌ သေဆုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကိုမိုး(ခ) စိုးမိုးနိုင်သည် ဒီဇင်ဘာ ၁၃ရက် ညနေ ၆ နာရီခန့်က ရွှေချိုရပ် (၉)လမ်းရှိ ပေါ်ကြွယ်ကုန်စုံဆိုင်သို့ ဈေးသွားဝယ်ပြီး ညနေ ၆ နာရီ မိနစ် ၂၀ ခန့်၌ နေအိမ်သို့ပြန်လာစဉ် အိမ်နီးချင်း ဖြစ်သူ ဒေါ်ညွန့်ဝေ (၅၂ နှစ်)က ၎င်း နေအိမ်ဘက်မှ အော်ဟစ်သံတွေကြားရပြီး

ကျော်ဇင်ဌေးမှာ ဓားကိုင်၍ ထွက်ပြေး သွားသည်ကိုမြင်ရကြောင်း ပြောဆိုသဖြင့် နေအိမ်အတွင်း လိုက်လံကြည့်ရှုခဲ့ရာ ၎င်း၏ဇနီးဖြစ်သူ မလှအေးမှာ ဓားဒဏ်ရာများဖြင့် နေအိမ်အောက်ထပ် အိပ်ခန်းအတွင်း သေဆုံးနေကြောင်း တွေ့ရှိရသည်ဟု ဆိုသည်။

အမြန်လမ်း၌ ယာဉ်နှစ်စီး မတော်တဆမှုဖြစ်ပွား

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၄
ရန်ကင်း မန္တလေးအမြန်လမ်းမကြီး၏ မိုင်တိုင်အမှတ် (၃၀၄/၅ နှင့် ၃၀၄/၆) အကြား နေပြည်တော်ဘက်မှ မန္တလေးဘက်သို့ ယာဉ်မောင်းစိုင်းစိုးမျိုးဝင်း မောင်းနှင်လာသော SUZUKI SWIFT မော်တော်ယာဉ်မှာ ယနေ့နံနက် ၇ နာရီ မိနစ် ၂၀ က ရှေ့ဘက် ဘီးပေါက်ပြီး အရှိန်မထိန်းနိုင်ဘဲ လမ်းယာဘက်မြောင်းအတွင်း တိမ်းမှောက်ခဲ့သည်။
ဖြစ်စဉ်ကြောင့် ယာဉ်မောင်း စိုင်းစိုးမျိုးဝင်းတွင် ဒဏ်ရာ (မစိုးရိမ်ရ) ရရှိခဲ့သည်။ အလားတူ နံနက် ၇ နာရီခွဲက အမြန်လမ်းမိုင်တိုင်အမှတ် (၃၂၉/၀ နှင့် ၃၂၉/၁) အကြား နေပြည်တော်ဘက်မှ မန္တလေးဘက်သို့ ယာဉ်မောင်း ကျော်မင်းလင်း မောင်းနှင်လာသော တိုင်းလပ်ယာဉ်မှာ ဝဲဘက်ရှေ့ဘီးပေါက်ပြီး အရှိန်မထိန်းနိုင်ဘဲ လမ်းလယ် ကပ်တုံးတိုက်ပြီး တိမ်းမှောက်ခဲ့သည်။ ဖြစ်စဉ်ကြောင့် ယာဉ်ပေါ်တွင် ယာဉ်မောင်းပါ သုံးဦးအနက် အမျိုးသမီးနှစ်ဦး ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ရာ တစ်ဦးမှာ ဒဏ်ရာ (မစိုးရိမ်ရ) ရရှိခဲ့သည်။ ဒဏ်ရာရရှိသူများကို ပြင်စည် အမြန်လမ်းရဲတပ်ဖွဲ့ပိုင်ယာဉ်ဖြင့် နွားထိုးကြီးဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင်ပေးခဲ့ပြီး ယာဉ်မောင်းမောင်းနှင်သူ ယာဉ်မောင်းများကို အမှုဖြင့်စစ်ဆေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ သန့်ဦး(လေးမျက်နှာ)

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်
၁၂၀၂-၂၀၁၆ ရက်ထုတ် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ စာမျက်နှာ ၁၃ ပါ သမီးရည်းစားစုံတွဲထံမှ ဓားထောက် လူသတ်မှုဖြစ်ပွားသတင်းတွင် ပြစ်မှုကျူးလွန်သူ စည်သူအောင် (၂၀နှစ်)အစား တရားလို စည်သူအောင် (၂၀နှစ်) ဟု ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်။
စာတည်းအဖွဲ့

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင် အလွန်သက်သာသောဈေးနှုန်းဖြင့် အမြန်ရောင်းမည်

၁။ မှော်ဘီမြို့နယ်၊ မြို့ချောင်းလမ်းမကြီးဘေး၊ မှော်ဘီ GTC ကျောင်းအနီး၊ မဟာဓာတ်အားလိုင်းနှင့်နီးသည်၊ ရေ၊ မီးကောင်းသည်၊ စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံလုပ်ကိုင်လိုသူများအတွက် ခြံမျက်နှာကွယ်သည်။ မြေပြင်ညီသည်။ သွားရေးလားရေးလွယ်ကူသည်။ လမ်းယန်းဆက်သွယ်ရေးကောင်းသည်။ လမ်းမကြီးဘေး၊ အချက်အချာကျနေရာကောင်း၊ သီးပင်စားပင်များပါသည်။ ကျောင်း+ရိပ်သာ ဝယ်ယူလျှင် ၁၃ လုံးလိုသူများအတွက် အလွန်ကောင်းမွန်သော နေရာ။

(၁၀)စက=သိန်း (3000)၊ စက (၂၀)=သိန်း (6000)၊ (၂၀)စက=သိန်း (9000)

၂။ ရန်ကင်းမြို့၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်တွင် မိသားစုများနှင့် တစ်နေ့တည်းနေထိုင်လိုသူများအတွက် အခန်းများများနှင့် (၂)ထပ်လုံးချင်း တိုက်ကျယ်ကျယ်၊ မြေအကျယ် (90'x70')၊ လူလုံးဝမနေထိုင်ရသေးပါ။ Master Bedroom (7)ခန်း၊ ရိုးရိုးအိပ်ခန်း (2)ခန်း၊ ဘုရားခန်း၊ ဧည့်ခန်းကျယ် (2)ခန်း၊ TV ကြည့်ခန်း၊ ထမင်းစားခန်း၊ မီးဖိုချောင်၊ ဆင်ဝင်ဝရန်တာပါ။ ကား(2)စီးဆွဲကားကိုင်ခေါင့်၊ အလုပ်သမားမိသားစုနေထိုင်ရန် Master Bedroom (1)ခန်းပါ၊ Aircon (11)လုံး၊ ခန်းဆီးလိုက်ကာတပ်ဆင်ပြီး၊ ခြံထဲတွင်နားနေရန် ဘန်ဂလို (1)လုံးပါ။ ခြံပတ်ပတ်လည် ဘရိတ်စားဆူးကြီးကာပြီး၊ မြက်ခင်းပြင်အလှပန်းပင်များစိုက်ပြီး၊ ခြံထဲတွင်ကား(၆)စီးရပ်ထားနိုင်ပါသည်။ ဈေးအလွန်သက်သာသော (၂) ထပ်လုံးချင်းတိုက်သစ်။

ကျပ်သိန်း (3500)

(၃) ငွေဆောင်-မော်တင်လမ်းခွဲ၊ မော်တင်စွန်းရေကန်ဆိပ်ကမ်း (၄)လမ်းသွားလမ်းမကြီးဘေး၊ စားသောက်ဆိုင်ဖြင့်ရန် နေရာကောင်း၊ အိမ်တစ်လုံးပါ။ ခြံပတ်ပတ်လည်တွင် ချောင်းဖြင့်ဝန်းရံထားသည်။ အရိပ်ရရေအေးတာပင်များ စိုက်ပျိုးထားသည်။ မျက်နှာဝ (620')၊ မြေအကျယ် (5.13) စက၊ ၂ ယျာဉ်ခြံမြေ၊ မော်တော်ကားများဦးတိုက်သည့် သရက်ပင်မောင်နှမရှေ့ကမြို့၊ အလွန်သာယာသည်။ စားသောက်ဆိုင်ဖြင့်လိုသူများအတွက် အချက်အချာကျနေရာကောင်း။

ကျပ်သိန်း (700)

(၄) ချောင်းသာတွင် အရင်းအနှီးနည်းနည်းဖြင့် ဟိုတယ်ဖြင့်လိုသူများ၊ စီးပွားရေးလုပ်ချင်သူများအတွက် စကားဝါတောင်ခြေ၊ မြေဧရိယာ (5.35) စက အကျယ်မြေကွက်၊ မျက်နှာစာနှစ်ဖက်၊ မျက်နှာ (607')၊ အုတ်တံတိုင်းကာရံပြီး၊ မြေပြင်ညီ၊ ဘန်ဂလို (၁)လုံးပါ။

ကျပ်သိန်း (8000)

အကျိုးဆောင်များ (3%) ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်။ ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း- 09-5178979, 09-420301091, 09-43022828, 09-250165519, 09-43292929



BLUE DIAMOND CEMENT

ဘလူးဒိုင်းဖွန်းဘီလပ်မြေ

STRENGTH FOREVER

ဘလူးဒိုင်းဖွန်းဘီလပ်မြေကို ကိုရီးယားမှ အဆင့်မြင့်နည်းပညာနှင့် ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များ၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် မြန်မာပြည်တွင် ဂုဏ်ယူဝင့်ကြားစွာ ထုတ်လုပ်ပါသည်။

OFFICE TEL : 09-77777688



We are looking for the experienced personnel of Production, Marketing and Accounting. Please send CV to kyawtheingi31@gmail.com

စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန ကြေညာချက်

စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ စည်းကြပ်နှစ်အတွက် ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်အများဆုံးထမ်းဆောင်သူ မြန်မာကုမ္ပဏီ/လုပ်ငန်းရှင် (၁၀၀၀)ဦးအနက် ၅၀ ဦး၏စာရင်းအား ထုတ်ပြန်ကြေညာခြင်းဖြစ်ပါသည်။

၂၀၁၅-၂၀၁၆ စည်းကြပ်နှစ်အတွက် ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်အများဆုံးထမ်းဆောင်သည့် လုပ်ငန်းရှင် ၅၀ ဦးစာရင်း

Table with columns: စဉ်, အခွန်ထမ်းအမည်, လိပ်စာ, တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်, အဓိကလုပ်ငန်းအမျိုးအစား, မှတ်ချက်. Rows include Denko Trading Co., Dagon Beverages Co., Ltd, Myawaddy Trading Ltd, etc.

Table with columns: စဉ်, အခွန်ထမ်းအမည်, လိပ်စာ, တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်, အဓိကလုပ်ငန်းအမျိုးအစား, မှတ်ချက်. Rows include AYS MFG Co., Ltd, Yangon Technical & Trading Co., Ltd, Aung Chantha Trading Co., Ltd, etc.

စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန၊ ကြေညာချက်

စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ စည်းကြပ်နှစ်အတွက် ဝင်ငွေခွန်အများဆုံးထမ်းဆောင်သူ မြန်မာ့ကုမ္ပဏီလုပ်ငန်းရှင် (၁၀၀)ဦး အနက် ၅၀ဦး၏စာရင်းအား ထုတ်ပြန်ကြေညာခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကျန်ဝင်ငွေခွန် အများဆုံးထမ်းဆောင်သူ မြန်မာ့ကုမ္ပဏီ/နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီ/လုပ်ငန်းရှင်များစာရင်းကို ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန Website ဖြစ်သည့် www.irdmyanmar.gov.mm တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပြီး အခွန်ထမ်းကြီးများဆိုင်ရာအခွန်ရုံး၊ အလယ်အလတ်အခွန်ထမ်းများဆိုင်ရာ အခွန်ရုံး (၁)၊ (၂)၊ (၃)၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် အခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံးများ၊ ပြည်ထောင်စုနယ်မြေအခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံးနှင့် အခွန်ဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှူးရုံး (ရန်ကုန်နှင့်မန္တလေး)များတွင် ကြေညာထားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်-

၂၀၁၅-၂၀၁၆ စည်းကြပ်နှစ်အတွက် ဝင်ငွေခွန်အများဆုံးထမ်းဆောင်သည့် လုပ်ငန်းရှင် ၅၀ ဦးစာရင်း

စဉ်	အခွန်ထမ်းအမည်	လိပ်စာ	တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်	အဓိကလုပ်ငန်းအမျိုးအစား	မှတ်ချက်	စဉ်	အခွန်ထမ်းအမည်	လိပ်စာ	တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်	အဓိကလုပ်ငန်းအမျိုးအစား	မှတ်ချက်
ကျပ်သန်း ၂၀၀၀၀ အထက်						၂၄	Myat Myittar Mon Gems & Jewellery Co., Ltd.	အမှတ်-၅၆/၅၇၊ ၆လမ်း၊ လှိုင်ရတနာဖွံ့ဖြိုးရေး၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	MTO(1)	Trading	
၁	Kanbawza Bank Ltd	အမှတ်(၆၁၅/၂)ပြည်လမ်း၊ ၂-ရပ်ကွက် ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Banking		၂၅	IKBZ Insurance Co., Ltd.	အမှတ်-၅၃၊ ကမ်းနားလမ်း၊ မြောက်ကန်လမ်း၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	MTO(1)	Services	
ကျပ်သန်း ၁၀၀၀၀ အောက်						၂၆	Shwe Than Lwin Media Co., Ltd.	အမှတ်-၂၆၂၊ ရာဇဓိရာဇ်အိမ်ရာ၊ အောက်ပုဇွန်တောင်လမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Services	
၂	Myawaddy Bank Ltd	အမှတ် ၁၅၁၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်းနှင့်ဝါးတန်းလမ်းထောင့်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Banking		၂၇	Bhone Kyaw San Co., Ltd.	အမှတ်-၆၊ ကြေးမုံစိမ်းတိုက်တန်း၊ ၁၀၅ မိုင်၊ မုဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	ပို့/သွင်းကုန်	
၃	Myanmar Economic Holdings Limited	အမှတ်-၁၉၄/၁၉၁၊ ဗဟာဗန္ဓုလလမ်း (၅)ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Manufacturing		၂၈	Shu San Industry Co., Ltd.	အမှတ် ၉၊ အောင်သိဒ္ဓိလမ်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	MTO(1)	Trading	
၄	Myawaddy Trading Ltd	အမှတ်-၅၅/၆၁၊ ကမ်းနားလမ်း၊ ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading		၂၉	Kyaw San Co., Ltd.	အမှတ်(၅/၆၉)၊ ကန်သာယာလမ်း၊ FMI လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	MTO(1)	Trading	
သန်း ၅၀၀၀ အောက်						၃၀	International Beverages Trading Co., Ltd.	အမှတ် ၃၃၊ ပြည်လမ်း၊ ၆ မိုင်ခွဲ၊ (၁၁)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၅	Shwe Byain Phyu Co.,Ltd	တိုက်-၂၀၊ ရွှေပန်းညက်ရိပ်မွန်၊ ဘုရင့်နောင်လမ်းမကြီး၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	MTO(1)	Trading		၃၁	Aung Thitsa Oo Insurance Co., Ltd.	အမှတ် ၀၁-၀၄၊ UFC၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်းနှင့် သိမ်ဖြူလမ်းထောင့်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	MTO(1)	Services	
၆	Global Treasure Bank Public Co., Ltd	အမှတ် (၆၅၃/၆၅၃)၊ ကုန်သည်လမ်း၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Banking		၃၂	Construction & Housing Development Bank	အမှတ်-၆၀၊ ရွှေတိဂုံဘုရားလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Banking	
၇	Regency Material Trading Co.,Ltd	အမှတ်-၆၊ အောင်ဆန်းအားကစားကွင်း (အရှေ့ဘက်)၊ အထက်ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading		၃၃	Myanmar Citizens Bank Ltd.	အမှတ်-၃၈၃၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Banking	
သန်း ၄၀၀၀ အောက်						၃၄	North East Gate Fruit Co.,Ltd.	အမှတ်-၅/၁၀၀၊ ဈေးရပ်ကွက်၊ မုဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	ပို့/သွင်းကုန်	
၈	Dagon Beverages Co.,Ltd	အမှတ်-၅၅၅(တီ)၊ အမှတ် (၄)လမ်းမကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Manufacturing		၃၅	Phone Pyae Zaw Trading Co.,Ltd	အမှတ်-၂၈၀၊ စွမ်းစော်(၃)လမ်း၊ ရွှေသမင်္ဂကွက်သစ်၊ မုဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	ပို့/သွင်းကုန်	
၉	Asia Energy Trading Co.,Ltd	အမှတ်-၂၉၇၊ ရွှေတိဂုံဘုရားလမ်း၊ ဘုရားကြီးရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading		၃၆	Myanmar Oriental Bank Ltd.	အမှတ်-၁၆၆/၁၆၈၊ ပန်းဆိုးတန်း (အလယ်) ဘလောက်၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Banking	
၁၀	Benhur Trading Co.,Ltd	အမှတ်(၁/၃၁)၊ ပန်းတည်းဝန်းဦးရွှေဘင်လမ်း၊ လှိုင်သာယာစက်မှုဇုန်(၁)၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading		၃၇	Auspicious Millennium Trading Group Co.,Ltd.	အမှတ်-၁၅၄၊ ဥယျာဉ်လမ်းသွယ်-၂ ဆရာရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	MTO(1)	Trading	
သန်း ၃၀၀၀ အောက်						၃၈	Paing Family International Co.,Ltd	အမှတ်(၃-၈)၊ ယုဇနလမ်း၊ အေးရိပ်မွန်အိမ်ရာ၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	MTO(1)	Trading	
၁၁	Ayeyarwady Bank	အမှတ်-၄၁၆၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Banking		၃၉	Sabai Thinn Trading Co.,Ltd	အမှတ်-၁၁၊ နမူတူတိုက်တန်း၊ ၁၀၅ မိုင်၊ မုဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	ပို့/သွင်းကုန်	
၁၂	Shwe Me Co.,Ltd.	အမှတ် (၇၉-၈၁)၊ စင်ထရယ်တာဝါပထမထပ်၊ အခန်းအမှတ် (၁၀၂)၊ အနော်ရထာလမ်း၊ ၃၉လမ်းနှင့် ၄၀ ကြား၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading		၄၀	Good Brother's Co.,Ltd	အမှတ်-၂၂၊ ဘုရင့်နောင်လမ်း၊ သီရိရွှေအိမ်ရာ၊ ၁၅ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၁၃	Information Technology Central Services Co., Ltd.	အောက်အဖုံး(၆)၊ အခန်း(၂)၊ MICT Park၊ လှိုင်တက္ကသိုလ်လမ်း၊ (၁၁)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Services		၄၁	Myanmar Apex Bank Ltd	အမှတ်-၂၀၇၊ သိမ်ဖြူလမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Banking	
၁၄	First Private Bank Ltd.	အမှတ် ၆၁၉-၆၂၁၊ ကုန်သည်လမ်း၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Banking		၄၂	Yoma Development Group Ltd.	ပန်းလှိုင်ဂေါက်ကွင်းရိပ်သာ၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Services	
သန်း ၂၀၀၀ အောက်						၄၃	Myanmar Treasure Hotel & Resort Group Co.,Ltd.	ကန်တော်ကြီးပဲလေ(၆)ဟိုတယ်၊ ကန်ရိပ်သာလမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Hotel	
၁၅	PT Power Trading Co., Ltd.	အမှတ် ၂၃၅-ဘီ၊ ရှမ်းသားလမ်း၊ သာကောတာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	MTO(2)	Trading		၄၄	Myanmar Awba Group Co.,Ltd	တိုက်-၃၃၊ ရွှေဘိုတောင်ရိပ်မွန်၊ ဘုရင့်နောင်လမ်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၁၆	Thu Gyi Min Co., Ltd.	အမှတ် (၈-၂၂) မိုင်းယု ၁၀၅ မိုင်၊ မုဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	ပို့/သွင်းကုန်		၄၅	Moe Htet Gabar Co.,Ltd.	အခန်း(၇၀၂/၇၀၄)၊ မြဝတီဘဏ် အဆင့်မြင့်အိမ်ရာ၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်းနှင့်ဝါးတန်းလမ်းထောင့်၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၁၇	Small and Medium Industrial Development Bank Ltd.	အမှတ် ၄၆၊ ဦးထွန်းငြိမ်းလမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Banking		၄၆	Double Crane Myanmar Co.,Ltd	အမှတ်(၃)၊ ဦးချစ်မောင်အိမ်ရာ၊ အောက်မြင့်ပြိုင်ကွင်းလမ်း၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	MTO(1)	Trading	
၁၈	Fuxing Brother Co., Ltd.	အမှတ်-၅/၉၊ ဈေးရပ်ကွက်၊ မုဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်။	ရှမ်း	ပို့/သွင်းကုန်		၄၇	Shwe Wah Young Agriculture Production Co.,Ltd	အမှတ်(၂၂/၇၃)၊ ယုဇနလမ်း၊ ဘုရင့်နောင်ပွဲရုံတန်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	MTO(1)	Trading	
၁၉	Yoma Bank Ltd.	အမှတ်-၃၈၀၊ အခန်းအမှတ်(၆၀၆/၆၁၀) မြောက်လွှာ၊ အက်မိအိမ်အိုင်စင်တာ၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်း၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Banking		၄၈	Yee Shin Co.,Ltd	အမှတ်(၂၅/၂၆)၊ ဗဟိုရိပ်မွန်အိမ်ရာ၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၂၀	Zaykabar Co.,Ltd.	အမှတ်-၃လမ်းမကြီး၊ မင်္ဂလာဒုံဥယျာဉ်မြို့တော်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Construction		၄၉	Rural Development Bank Ltd.	ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးမှုဘဏ်လီမိတက် အမှတ်-၂၊ မြတ်ပန်းသဇင်လမ်း၊ ဧရာဝတီမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်	LTO	Banking	
၂၁	Co-Operative Bank. Ltd.	အမှတ်-၃၃၄/၃၃၆၊ ၂လမ်းနှင့် ကမ်းနားလမ်းထောင့်၊ လသာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Banking		သန်း ၁၀၀၀ အောက်					
၂၂	Denko Trading Co., Ltd.	အမှတ် ၁၉၊ ဘုရင့်နောင်လမ်းမ၊ ရွှေပန်းညက်ရိပ်မွန်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading		၅၀	New Day Energy Co.,Ltd	အမှတ်-၅၄၊ မနော်ဟရီလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၂၃	City Mart Holding Co., Ltd.	အမှတ်-၁-၁၁၊ ပဒုမ္မာကွင်း(အရှေ့ဘက်) ဗားကရာလမ်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading							

ဒေသခံပြည်သူများ၏ အခြေခံအခွင့်အရေးများ အာမခံချက်ရရှိရေး ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့

ရခိုင်ပြည်နယ်တွင်ဖြစ်ပွားခဲ့သော အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှုဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ ရခိုင်ပြည်နယ်စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးကော်မရှင်က သတင်းထုတ်ပြန်ခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါသတင်းထုတ်ပြန်ချက်မှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ် စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးကော်မရှင်၏ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၄

၁။ ၂၀၁၆ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ ၉ ရက်နေ့၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၂ ရက်နှင့် ၁၃ ရက်နေ့များတွင် ရခိုင်ပြည်နယ် မောင်တော ဒေသ၌ ဖြစ်ပွားခဲ့သော အကြမ်းဖက် တိုက်ခိုက်ခံရမှုများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ စုံစမ်းစစ်ဆေးရန် ဖွဲ့စည်းခဲ့သည့် ဒုတိယသမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေ ခေါင်းဆောင်သော စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးကော်မရှင်သည် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ရုံး၏ ၁-၁၂-၂၀၁၆ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် ၈၉/၂၀၁၆ ဖြင့် ပေးအပ်ထား သော တာဝန်များကို ထမ်းဆောင်ရန်အတွက် ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ ၁၁ ရက်နေ့မှ ၁၃ ရက်နေ့အထိ မောင်တောဒေသသို့ သွားရောက်ကာ အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်ခံ ရသည့်နေရာများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး ခြင်း၊ ဒေသအတွင်းရှိ သက်ဆိုင်ရာပုဂ္ဂိုလ်များအား

စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။

၂။ ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များသည် ၂၀၁၆ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ ၉ ရက်နေ့တွင် အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်ခံရသည့် မောင်တော မြို့နယ်အတွင်းရှိ ငါးခုရနယ်ခြားစောင့် ရဲကွပ်ကဲမှုအဖွဲ့ခွဲ နယ်မြေရုံးသို့ ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီးနောက် ငါးခုရကျေးရွာ အုပ်ချုပ် ရေးမှူးနှင့် ၎င်းရွာတွင် နေထိုင်ကြသည့် ပုဒ္ဒဘာသာ၊ ဟိန္ဒူဘာသာနှင့် အစ္စလာမ် ဘာသာဝင် ရပ်မိရပ်ဖများနှင့် တွေ့ဆုံကာ ၎င်းတို့၏ နေရေး၊ ထိုင်ရေး ကိစ္စရပ်များကို မေးမြန်းခဲ့သည်။ အဆိုပါ ရပ်မိရပ်ဖများက ယခု ဖြစ်ပွားသည့်ကိစ္စသည် အကြမ်းဖက် သူများ၏ အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှုဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့ အချင်းချင်းအကြား ဖြစ်ပွား သည့် ကိစ္စမဟုတ်ကြောင်း၊ မိမိတို့ ရွာရှိဈေးသည် ရွာသားများ ရောင်းဝယ်ဖောက်ကား နေပြီး မှီတင်းနေရသည့် ဈေးဖြစ်ကြောင်း၊ ဈေးသည် မိမိတို့ ရွာသားများ၏ တွေ့ထိ ဆုံစည်းရာနေရာ ဖြစ်ပါကြောင်း၊

စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၁

◆ ပုဒ္ဒဘာသာ၊ ဟိန္ဒူဘာသာနှင့် အစ္စလာမ်ဘာသာဝင် ရပ်မိ ရပ်ဖများနှင့်တွေ့ဆုံကာ ၎င်းတို့၏ နေရေး၊ ထိုင်ရေး ကိစ္စရပ်များကို မေးမြန်းခဲ့၊ အဆိုပါ ရပ်မိရပ်ဖများက ယခု ဖြစ်ပွားသည့်ကိစ္စသည် အကြမ်းဖက်သူများ၏ အကြမ်းဖက် တိုက်ခိုက်မှုဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့ အချင်းချင်းအကြား ဖြစ်ပွားသည့်ကိစ္စ မဟုတ်ကြောင်း တင်ပြ

ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ် Terminal များ ပြောင်းရွှေ့ဖွင့်လှစ်



သတင်း - မြင့်မောင်စိုး၊ ဓာတ်ပုံ - တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၄

ပြည်တွင်းပြည်ပခရီးသွားဧည့်သည်များ သွားလာမှုအဆင်ပြေချောမွေ့စေရန်အတွက် ရန်ကုန်အပြည်ပြည် ဆိုင်ရာ လေဆိပ်ရှိ Terminal များ ပြောင်းရွှေ့ဖွင့်လှစ်ထားပြီ ဖြစ်ကြောင်း မြန်မာအမျိုးသားလေကြောင်း လိုင်း မှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။

“ကျွန်တော်တို့ မြန်မာအမျိုးသားလေကြောင်းလိုင်းအနေနဲ့ ခရီးသွားပြည်သူတွေ သွားလာမှု

လွယ်ကူချောမွေ့စေဖို့အတွက် ပြည်တွင်းပြည်ပ Terminal တွေကို ပြောင်းရွှေ့ဖွင့်လှစ်လိုက်ပြီ ဖြစ်ပါတယ်။ Terminal တွေမှာ သွားလာမှုအဆင်ပြေစေဖို့အတွက် ကားတွေလည်း စီစဉ်ထားပါတယ်” ဟု မြန်မာ အမျိုးသားလေကြောင်းလိုင်း မှ ပြည်ပလေဆိပ်တာဝန်ခံ ဦးခင်မောင်လွင်က ပြောသည်။

ပြည်ပသို့ထွက်ခွာမည့်ခရီးသွားပြည်သူများအနေဖြင့် ပြည်ပခရီးစဉ်များအတွက် ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက်မှ စတင်ကာ Terminal 1 မှ Terminal 2 သို့ ပြောင်းရွှေ့ဖွင့်လှစ် လိုက်ပြီဖြစ်သည်။

ထို့အတူ ပြည်တွင်းခရီးစဉ်များကိုလည်း မြန်မာအမျိုးသားလေကြောင်းလိုင်းအနေဖြင့် ရန်ကုန်ပြည်ပြည် ဆိုင်ရာလေဆိပ် Domestic မှ Terminal-3 သို့

စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၁

နယ်မြေရှင်းလင်းရေး ဆောင်ရွက်နေသည့် တပ်မတော်စစ်ကြောင်း နှင့် KIA/TNLA လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့တို့ ထိတွေ့တိုက်ပွဲဖြစ်ပွား၊ လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့များ အခြေပြုနေသည့် စခန်းတောင်ကုန်းကို သိမ်းပိုက်ရရှိ

စာမျက်နှာ - ၈

မောင်တောခရိုင်၌ ထုတ်ပြန်ထားသည့် ပုဒ်မ ၁၄၄ ကို ထပ်မံ၍ ပြင်ဆင်ထုတ်ပြန်ထား

စာမျက်နှာ - ၉

BEST BANK IN MYANMAR

Awarded By : EUROMONEY